

Pöytäkirja 5/2023

Kronos ry

Pöytäkirja

Hallituksen kokous 5/2023

Aika: 11.4.2023, kello 17.00

Paikka: Ryhmätyötila 333, Oppimiskeskus Aleksandria



Läsnäolijat

1. Hallitus

Tuomas Korpimies

Aleksanteri Lindh

Sakari Bister

Aapo Grönroos

Elena Eriksson

Otso Kaihilahti

Alexi Suokas

2. Virkailijat

Mikko Anttonen

Kamilla Kolimaa

Ilari Korpikoski

Melissa Roth

Käsiteltävät asiat

1. Kokouksen avaus

Avattiin kokous ajassa 17.05.

Elena Eriksson saapui paikalle kello 17.08.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous toteutettu lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestys

Hyväksytään kokouksen työjärjestys.

4. Kokouksen sihteerin valinta

Valitaan kokouksen sihteeriksi Sakari Bister.

5. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Melissa Roth ja Aapo Grönroos.

6. Toimialojen kuulemiset

Hautausmaavastaava: ensi viikon keskiviikkona 19.4 kello 17.00 hautausmaakerros Hietaniemen hautausmaalla yhteistyössä historiallisen yhdistyksen kanssa.

Työelämävastaava: 26.4 kello 18 on skumpailta klusterilla alumnien kanssa. Tärkeä mainostaa ja että halkolaisia tulisi paikalle!

Bilevastaava: Huomisen sitsit PolHon, Eidoksen ja Kronoksen yhteistyössä (12.4. kello 18.00) hyvässä vauhdissa! Subin ja Kronoksen juomat ovat mahdollisesti hiukan sekoittuneet, pitää hiukan siivota Keskusteltiin myös avaimien tuomisesta, ja taloudenhoitaja muistutti juomismyynnin kirjanpidosta. Otso on ostanut uuden kirjanpitolihon, mihin mahdollisesti merkataan pohjakassan suuruus

Merkkivastaava: Vapun kunniaksi voisi mainostaa uutta merkkiä "jeejee!"

7. Laskujen hyväksyminen

Taloudenhoitajalla itselleen päätyneet laskut:

Hesarin appron lippujen appromaksut 135+135 €

Fuksien haalarimaksu: 2000.40 €. Sponsorit ovat kunnossa, taloudenhoitajan arvion mukaan fukseille jää maksettavaa noin "700".

Humanistispeksiliput: Kronoksen tilinumeroa ei ehditty antaa ennen kuin tapahtuma tuli, joten kulttuurivastaavat laskuttivat omaan pussiinsa speksiliput. Taloudenhoitaja ehdotti hallitukselle nyt niiden tilittämistä Kronoksen tilille.

Uudet merkit: 108 €

Laskut hyväksyttiin.

8. Beer pong-pöydän vuokraus

Keskusteltiin varainhankintavastaavan ehdotuksesta vuokrata Kronoksen Beer pong-pöytää eteenpäin myös ulkopuolisille. Esimerkkihintana esimerkiksi 20 €. Ehdotus hyväksyttiin.

9. Tulevat tapahtumat

Hesariapprot ovat keskiviikkona 19.4, Kronoksella lippuja.

Kleion seppelöinti ja superfuksien palkitseminen Kansallisarkistolla 28.4 kello 12.

Sunnuntaina 30.5 vappuna fuksikaste ja jalkapallomatsi, Mantan lakitus. Oli hiukan epäselvää, mihin Kronoslaiset menisivät sen jälkeen. Mahdollisuus esimerkiksi kysyä Kannunvalajilta tullaanko sinne virallisesti?

Esitettiin ehdotus siitä, pitäisikö järjestää omat vappujatkot eikä mennä aina kuokkimaan Kannunvalajien "nurkkiin". Kysymys siitä, olemmeko keskenämme vai esimerkiksi muiden humanistien kanssa. Päätettiin kysyä, mihin esimerkiksi muut humanistit, Humanisticum tai kulttuurintutkijat ovat jatkamassa Mantan lakituksen jälkeen,

→ Yhdenvertaisuusvastaava kyselee asiasta mahdollisista kulttuuri/humanistikontakteilta.

Keskustelu siitä, miten vapun lipunkanto hoidetaan, kun lippua ei voi viedä takaisin klusterille vappuaattona. Kanto-osuus on rankka.

→ Alumnivastaava Aleksii hoitaa lipun vappuna.

10. Puheenjohtajan asiaa

Puheenjohtaja Korpimies ilmoitti, että henkilökohtaisista syistä ei ole käytettävissä puheenjohtajana kesäloman jälkeen. Kronoksen tulee valita syyskaudelle uusi puheenjohtaja. Asiasta ja aikataulusta jatketaan keskustelua.

Asiasta keskustellaan mahdollisesti seuraavassa hallituksen kokouksessa.

11. Muut esille tulevat asiat

Aapo Grönroos on menossa Fibulan vujuille lauantaina 15.4. Keskusteltiin asiasta.

Vujumestari Sakari Bister alkaa laittaa pystyyn vujutoimikuntaa tällä viikolla.

Keskusteltiin, ketkä Kronoslaiset ovat tuutoreita ensi syksylle. Keskusteltiin mahdollisesta watsapp-ryhmästä tuutoreille, puheenjohtajistolle ja yhdenvertaisuusvastaavalle. Keskusteltiin myös mahdollisuuksista järjestää fukseille tuutoroinnin yhteydessä enemmän piknikejä.

Flow-festivaalin varainkeruutoiminta: koska 4-5 olisi jo alustavasti kiinnostunut, voisimme laittaa kuittauksen Flowlle että tulemme ja kyselyn puskaradioon muista vapaaehtoisista. Sakari Bister hoitaa.

Hakemus potterkaapin varaamisesta tulee laittaa tänä keväänä.

12. Kokouksen päättäminen

Kokous päätetään ajassa 18.08.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Tarkastaneet

Aapo Grönroos,
pöytäkirjantarkastaja

Melissa Roth,
pöytäkirjantarkastaja

Hyväksyneet

Tuomas Korpimies,
puheenjohtaja

Sakari Bister,
sihteeri